
Skolebestyrelsesmøde Kirke Hyllinge skole  

Onsdag den 4.maj 18.30-20.00 (kun til 20.00) 
 

Lars Peter Nielsen, Martin Behrendt Bøtkjær, Louise Damgård Hansen, Thomas Ib Munk-Nielsen, Mette 
Duus, Louise Marqvertsen, Steven Esp Nielsen, Trine Nissen, Ole Valdau, Annemette Rosén, Tina Lauridsen, 
Lotte Jensen, Kirsten Bach, Amanda (elevrådsrepræsentant) 
 
Afbud: Lotte, Kirsten, Martin, Thomas, Tina og Amanda elevråd 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 
Godkendt med en lille tilføjelse: Vi får besøg af kandidat nr. 5 i slutningen af mødet. 
 

2. Nyt fra elevrådet 
Intet nyt. Amanda går i 9. klasse og bruger alle kræfter på at afslutte 9. årgang. 

 
3. Økonomi 

Det løber rundt i forhold til lønninger, men vi skal være opmærksomme på aktivitetsmidlerne.  
Orientering om 16d lektionerne og deres brug 

 
4. Evaluering af Åbent Hus arrangement den 27.april  

Vældig succes – både i klasserne og i den frie leg. Super godt at se både undervisning og faglokaler. 
Kæmpe fremmøde – godt at se den store opbakning. Positivt fra både personale og forældre og 
børn. Fremmøde på omkring 1000 mennesker (skønnet fremmøde). 
 

5. Status SB-valg 
5 kandidater – der skal vælges tre til bestyrelsen og to til suppleantposterne.  
Der afholdes valg. 

 
6. Gennemgang af materiale til dialogmøde med udvalget for Børn og Ungdom, herunder 

tilkendegivelse af hvorvidt man deltager (ALR skal melde antal ind den 6.maj). 
Onsdag d. 11. maj på Allerslev skole kl. 17.00 -19.30 
Lars Peter, Thomas, Louise M og Annemette deltager. Louise M deltager men kommer først 17.30. 
Bestyrelsesmedlemmer der ikke er til møde i dag, spørges i mail om de kan deltage. 

 
7. Status kommunikationsarrangement sommer/efterår 2022 

Kommunikationsarrangement med Plough-Niemann: 14.000 kr hvis det er én der holder oplæg og 
28.000 kr hvis der skal to med og hvor der også faciliteres workshops.  
Kan også være et arrangement i forbindelse med klimaugerne (uge 36+37).  
Der er også ønske om et arrangement hvor oplægsholderen har en lidt humoristisk indgangsvinkel. 
Forslag om at det kan være i forbindelse med Åbent hus næste skoleår – evt med et arrangement 
hvor børnene har et arrangement sideløbende. 
Der er også forslag om at alle klasser kører forældremøder med dialogkort. Ole sender et link til 
dialogkort til skolens ledelse. 
 

8. Medarbejdertrivsel – Orientering  

• SFO og Klub – Det går godt i SFO’en, der er gang i rigtig mange aktiviteter. Fornemmelse af 
at personale, forældre og børn synes der er rart at være. Der er arrangeret 
aftenarrangementer igen.  



• Undervisning – ingen repræsentanter 

• Fraværsstatus – det teknisk/administrative personale er delvist sygemeldt.  
 

9. Eventuelt 

• Næste SB-møde den 8.juni fra 17.15-20.15 (Dialogmøde med medarbejderne omkring 
dataforståelse/digital dannelse v. CFU). 
Der serveres mad til mødet. Det er CFU der forestår programmet for aftenen.  

 
10. Punkter til fremtidigt møde 

• Fagfordeling/skemaer 

• Trafiksikkerhed v. Trine og Lars Peter 
 

 
Hilsen Lars Peter og Annemette 


